
Anon3598: Buna ziua! Vorbiti despre schimbare, la ce proiecte v-ati gândit pentru
judetul Constanta?

Anon3598: Pagubitii Vectra sustin ati fi implicat în afacerea care i-a lasat fara case. Ce
asteptari sa avem de la dumneavoastra? De ce ati fi dumneavoastra recomandat pentru
functia de presedinte al CJC?

Anon3598: la sustinerea carui partid v-ati gândit?

InvitatZIUA: In primul rand, m-am gandit la posibilitatea de a deschide judetul si
municipiul catre noi investitori. De asemenea, Constanta trebuie sa iasa din opozitie,
dupa parerea mea.

Anon0160: de ce ati plecat din PSD?

InvitatZIUA: In afacerea caselor nu am absolut nicio implicare. Am avut un contract de
colaborare cu Vectra, care la momentul actual face obiectul unei actiuni in instanta, eu
fiind partea pagubita si reclamanta. Analizand cuantumul prejudiciului, am constatat ca
investitia pagubtilor Vectra este mai mica decat prejudiciul care mi-a fost mie cauzat de
aceasta firma.Ca atare, pe rolul instantelor constantene exista un litigiu intre mine, in
calitate de pagubit si Vectra, in calitate de parat.

InvitatZIUA: Nu doar m-am gandit la sustinerea altor partide, ci chiar am negociat
aceasta sustinere cu partidele din afara USL-ului si chiar cu o parte din USL.

InvitatZIUA: Avand in vedere contradictiile si neintelegerile din USL Constanta, am
reusit sa obtin si sprijinul unei parti din USL.

Anon6844: Ati fost membru PSD, ati vazut situatia din interior. Cine considerati ca este
"eminenta cenusie“ a organizatiei PSD Constanta? Nicusor Constantinescu sau Radu
Mazare?

InvitatZIUA: in momentul in care am fost numit prefect al Constantei, conform legii,
mi-am dat demisia din PSD, iar ulterior, dupa demisia din functia de prefect, nu am mai
facut parte din nicio formatiune politica.

InvitatZIUA: au existat speculatii ca as fi fost membru PC, dar sunt simple zvonuri.



InvitatZIUA: Mazare este dupa parerea mea eminenta cenusie, doar el este presedintele
partidului.

Anon0513: Ati obtinut sprijinul partidelor politice altele decat USL? Care partide
anume?

InvitatZIUA: Toate celelalte care sunt pe scana politica.

Anon0932: Deci urmeaza sa fiti inclusiv candidat din partea PDL? Cum ramane cu
Claudiu Palaz?

InvitatZIUA: Nu voi fi candidatul PDL pentru Consiliul Judetean, iar daca actualul
prefect va candida din partea PDL atunci voi pierde sustinerea acestui partid, probabil.

Anon0932: Din moment ce Claudiu Palaz are inregistrate la OSIM atat sigla "Prefect
pentru tine", cat si pe cea "PERFECT pentru tine", care va aparea in curand pe panouri,
mai raman Romania Mare, PP-DD, UNPR si altele de aceeasi greutate in sondaje. Ce
sanse reale de castig va raman in aceste conditii?

Anon8188: Sa admitem ca veti deveni presedintele CJC. Pe cine v-ati dori la Primaria
Constanta pentru formarea unei echipe de genul Mazare-Constantinescu?

InvitatZIUA: Nu inteleg legatura dintre mesajul panour-urilor si intrebarea adresata. Dar
raspunzand la intrebare, voi fi candidat independent ptr ca raman la ideea ca acea
candidatura independenta poate fi solutia ptr judetul Constanta.

Anon0932: Legatura ar fi in sensul ca este evidenta intentia prefectului de a candida si
din moment ce participa din ce in ce mai des la intrunirile PDL se poate trage si concluzia
ca va fi candidatul lor

InvitatZIUA: Privind sondajele actuale, nu voi avea alta solutie decat Mazare.

InvitatZIUA: asta este realitatea



InvitatZIUA: Consider ca am raspuns anterior acestei intrebari: daca prefectul va
candidata din partea PDL, atunci voi pierde probabil sustinerea acestui partid sau a unei
parti din PDL

Anon8188: Puteti gatanta ca nu va veti lasa prada intereselor personale si nu veti da
contracte finilor sau partenerilor de afaceri, asa cum face actuala administratie locala si
judeteana?

InvitatZIUA: Asta categoric nu voi face. Banii publici vor fi cheltuiti pana la ultimul leu
in interesul cetateanului si in conformitate cu litera legii. Resping categoric aceasta idee.

Anon0932: O candidatura ca si independent va va pune in fata unui consiliu judetean cel
mai probabil 99% format din reprezentanti ai partidelor. Cum veti aborda lucrul cu
viitorul consiliu in calitate de posibil viitor presedinte CJ independent? Cum veti
convinge consilierii sa va voteze proiectele?

InvitatZIUA: Asa cum am afirmat ma bazez si pe o parte din USL si pe sustinerea
celorlalte partide. De asemenea, consilierii judeteni trebuie sa fie constienti ca lucreaza in
slujba cetateanului si al celor care i-au ales nu in functie de culoarea politica a
presedintelui CJ. Mentalitatea acesta este gresita si trebuie schimbata.

Anon0932: Care parte anume a USL va va sprijini? Isi va manifesta deschis sprijinul
pentru dumneavoastra si inainte de alegeri sau doar dupa?

InvitatZIUA: Probabil ca in campanie isi vor manifesta sprijinul deschis fata de
candidatura mea. Mai ales cei nemultumiti de actuala conducere a USL.

InvitatZIUA: va multumesc pentru intrebari si va urez o zi frumoasa in continuare

Anon0932: La fel si dvs.




